
Geachte aanwezigen 

 

Hier staan we dan weer, hopend dat onze inbreng NU wel serieus meetelt. Onze stem voor de dieren 
die al die jaren in de steek zijn gelaten door vele mensen en verantwoordelijke partijen. 11 juli valt de 
beslissing.  

Wij allen zijn heel benieuwd natuurlijk of men kiest voor het geld en de ego’s of voor het leven en het 
recht op leven en zorg zoals wij allemaal willen en recht op hebben! 

 

Hoe kan het dat zoveel wettelijke dwalingen zijn ? Want wetregels zijn verkeerd toegepast alsmede 
met grote regelmaat ernstig overtreden door alle verantwoordelijken omdat zij zich nu verschuilen 
achter de wettelijke dwalingen van weleer. Maar wil je als provincie en Sbb zo te boek staan? Wil 
men zo negatief en vol wantrouwen altijd benaderd worden? 

Hoe is het mogelijk dat nooit 1 iemand te verantwoording is geroepen of heeft moeten aftreden 
terwijl er zoveel adviezen gewoon niet uitgevoerd zijn, genegeerd zijn met zoveel slachtoffers tot 
gevolg, waarom heeft Natura 2000 nooit eens ingegrepen, waarom zijn er geen koppen gerold omdat 
men zich niet aan de voorwaarden van de overeenkomst OVP heeft gehouden alsook niet aan de 
faunawet en de nieuwe dierenwetgeving. Een voetbal coach wordt al weggestuurd als zijn 
voetballers niet presteren maar hier gaan levens mee gepaard en niemand die zich hoeft te 
verantwoorden vreemd genoeg. Wederom een gerechtelijke dwaling zoals zoveel mbt de OVP. 
Illegaal zijn er dieren ingebracht en dat werd allemaal maar toegestaan, eigenlijk behoren illegaal 
ingebrachte dieren in quarantaine te komen, medische onderzocht te worden en compleet 
gevaccineerd/geregistreerd ed te worden. En nu ineens niet????? Wederom een gerechtelijke 
dwaling dus. En de hoeveelste is dit al niet.  

Geen van de dieren is wild want zelfs de herten komen van hertenfarms af.  Alle dieren inclusief de 
herten zijn gefokte dieren dus gedomesticeerd.  

Als dat allemaal mogelijk is waarom zouden wij als burgers dan de wetgeving nog serieus nemen en 
waarom zouden wij dan nog gehoorzamen en verwacht men dat van ons, als men zelf als Overheid 
en hun instellingen er een zooitje van maakt en men schijnbaar fraudeert en corrupt is want anders 
was dit alles niet mogelijk geweest toch? 

Hoe kan het dat in 22 jaar tijd men nooit zelf als organisatie aan de bel getrokken heeft? Bang de 
centjes te verliezen, hun baan of hun zogenaamde status die met frauderen van regels verkregen 
is???  

Waarom zijn er berichten vanaf de Veluwe dat er nu al jagers geronseld worden terwijl er toch nog 
helemaal niks besloten is? Dhr Hofstra heeft op facebook mij geschreven dat ze gestart zijn met het 
plan van commissie van Geel maar dat er nog van alles kan veranderen? Waarom hebben wij dan 
allemaal het gevoel dat alles al beklonken is, want in het rapport van Geel is niks vanuit de 
voorstellen opgenomen van de groepen alsook niet van dhr Berendse en andere deskundigen die 
zich tegen het beleid uitspreken. Een medewerker van het provinciehuis heeft zich in maart al 
versproken door te zeggen: in januari is alles al beklonken dus er kan niks meer ingebracht worden 
en je krijgt daarom niet het emailadres van commissie van Geel. En wat blijkt…..idd niks is 
meegenomen als advies. Als niks nog vastgelegd is waarom dan geld al uitgeven, jagers ronselen, 
plannen maken…….is dit alleen om ons, die met meer dan 187.000 mensen die de petities getekend 



hebben, aan het lijntje te houden en eigenlijk belachelijk te maken en is het een groot toneelstuk van 
: ach laten we ze denken dat ze iets in te brengen hebben, maar dat zal nooit gebeuren want wij 
hebben de macht, wij willen het geld, wij bepalen en wij doen toch wat we willen………………. IS DAT 
HET????????  

Waarom is er vanaf commissie van Geel nooit wetenschappelijk iets onderzocht en onderbouwd en 
wordt dit bestuurlijke stuk zonder review beschouwd als de leidraad .Hoe kan het dat zo’n toch vrij 
slecht onderbouwd rapport als van Geel leidraad wordt genomen terwijl rapporten van actievoerders 
beter wetenschappelijk, medische en wettelijk onderbouwd zijn?  

Wat is het voor een raar iets dat een dhr Vogelaar een fabriek wil in een stuk bos ( Knarbos )( 
gelukkig afgekeurd maar hij wil wederom nu vlakbij iets opzetten terwijl juist oa het Knarbos zou 
moeten dienen als een verlenging van de OVP zodat de dieren meer ruimte hebben ipv nog minder 
zoals van Geel voorstelt. Hoe kan het dat mensen die levens proberen te redden worden bekeurd 
omdat men zogenaamd de rust verstoort , terwijl er plannen zijn voor campings, men daar doorheen 
crost met auto’s, tractoren en rammelende karren en met om de haverklap loopt te schieten. Waar is 
de rust dan? De rustgebieden zijn kerkhoven anders kan je ze niet benoemen. De struikelt er over de 
rottende lijken en botten. Men zou als leden zelf eens moeten kijken in die gebieden. Zelfs na alle 
schoonmaak zijn er nog gebieden te vinden waar je dit waarneemt.  

Hoe is het mogelijk dat er grote fouten worden gemaakt met het schieten. Een veel te groot kaliber 
wat bij voorbaat al niet goed kan gaan op korte afstanden. Wild West taferelen, ipv goed aanleggen 
en het hart of kleine hersenen raken. Er zijn genoeg voorbeelden waarin het vreselijk fout gaat en 
zelfs men nog weg rijd zonder te checken of een dier dood is. Levende dieren zelfs leugenachtig dood 
verklaard terwijl zelfs een kind nog kan zien dat het arme dier in een vreselijke extra doodstrijd is en 
nog eens extra lijd. Ook hier wordt niet adequaat op ingegrepen. Wederom een dwaling! Goh what’s 
new !!  

Waarom wordt er zoveel geld uitgegeven aan onkundige medewerkers die duidelijk geen benul 
hebben waar flora en fauna om draait en laat men dit jaar op jaar op jaar doorgaan. Moet men niet 
eens ophouden elkaar de hand boven het hoofd te houden en mensen aannemen met ervaring en 
kennis in praktijk en theorie ivp pennenlikkers met een blueband diploma alleen omdat er ecoloog of 
bioloog voor staat. Moet men daadkrachtige en echt kundige mensen met een gezond nuchter 
verstand aannemen die staan waarvoor zij dienen te staan!!!!  

Subsidies en recreatie kan je ook krijgen door een gebied op een goede manier te beheren en 
beheren kan je ook zonder afschot , verhongeren, dierenleed en verwaarlozing!! Er zijn zoveel ideeën 
aangedragen, men wil van alle kanten helpen als men maar het toe laat. Als men maar niet alles altijd 
binnen het bekende vriendenkringetje wil houden en als men niet zo bang is voor wat anderen van 
buitenaf inbrengen. Wie niks te verbergen heeft, heeft toch ook niks te vrezen???? 

Hoe kan het dat werkcultuur binnen Sbb ernstig te wensen over laat, dat zowel oud boswachters 
alsook nog dienende boswachters aangeven dat ze geschokt zijn over hoe men respectloos praat 
over de dieren en men ze alleen nog maar ziet als een voorwerp. Dieren die juist op hun hulp 
rekenen en waarvoor men oa dient te staan.  

Hoe is het mogelijk dat mensen die dit op hun geweten hebben nog kunnen slapen en zichzelf aan 
kunnen kijken in de spiegel. Als zijn hun ware karakter ipv hun spiegelbeeld zouden zien, zouden ze 
zich doodschrikken. Hoe kunnen sommige gelovige mensen nog beweren dat zij in God en zijn woord 
geloven als zij zich zo schuldig oa maken aan het in stand houden van dit weerzinwekkende 
experiment.  



OVP is een vogelreservaat en dat blijkt uit alles , haal de GG eruit dan. Uit alles blijkt dat de vogels en 
het gebied belangrijker zijn dan de rest, volgens mij dienen alle dieren mee te tellen want zonder het 
1 is er ook geen ander. Of het gebied en de vogels of je zorgt voor allemaal inclusief de GG omdat zij 
het gebied open moeten houden. Maar het is niet de ene verwaarlozen omdat men zo graag wil dat 
het gebied en de vogels goed functioneren. Het gebied is verwoest door wanbeleid, overbegrazing, 
slechte handhaving van wetten en regels, door hebzucht naar geld en bekendheid, overpopulatie, 
slechte combi van grond en bewoners ( de grond is niet geschikt voor de GG en de GG niet voor de 
grond ) Waar de Grote Grazers voor bedoeld waren is tegen hun gekeerd want de verkeerde 
vegetatie heeft de overhand. Er is weinig echt gras te vinden. De Praamweg is onderzocht en daar is 
slecht ¼ daadwerkelijk begraasbaar. De Vlakte zijn we op geweest en alle buitengebieden, zelfs een 
leek kan zien dat daar het kruid en onkruid overheerst. De runderen komen nu pas in juni een beetje 
op gewicht, enkele zijn nog tegen het schrale aan. Dat betekend dat zij de meeste maanden geen 
voldoende voedsel hebben want in oktober houd het al weer op. Nu wil men nog meer grond 
afnemen , dat draait weer op dezelfde tafeleren uit, dan is er nog maar 1000ha beschikbaar. Betrek 
dan het Knarbos erbij dan kan men het natgebied bij het moeras betrekken. Maar je kan niet het een 
zonder het ander!!  

Uit alle gesprekken is op te maken dat de GG een bijzaak zijn en niet anders beschouwd worden als 
grasmaaiers en wat hun leven is, hun kwaliteit en hun recht telt niet want het gaat om de vogels en 
de Natura 2000 voorwaarden. Zo werkt het niet, zij tellen net zo goed mee. De mensen hebben hun 
ingebracht, dus zij behoren net als de vogels en het gebied beoordeeld te worden en belangrijk te 
zijn. Hoe is het mogelijk dat meer dan 187.000 mensen die alle petities hebben getekend genegeerd 
worden. Het woord democratie is ons meerdere keren om de oren gesmeten om de vergadertafel en 
vanaf hoofdpersonen, maar waar is die dan in deze? Want de groep van NEE is vele malen groter dan 
de groep JA. Dus zou het democraties al niet mogelijk moeten zijn dat het doorgang vind !!!!!  

Flevoland NEEM UW VERANTWOORDING! In Nederland wordt gewoon geen dierenleed 
geaccepteerd!! Niet door burgers maar ook niet door Overheidinstellingen. De Overheid en hun 
instellingen dienen een voorbeeld te zijn voor de burgers. Als men als overheidinstelling al zich niet 
aan de regels houd, hoe wil men dan verwachten dat wij als burgers dat wel doen? Men wil dat de 
confrontatie over is maar dat moet men niet verwachten als men wederom nergens iets mee doet!!! 
Want dat gaat niet gebeuren!!! Nooit weer honger, nooit weer leed, nooit geen nieuw leven 
afschieten omdat men weigert anticonceptie te gebruiken in welke vorm ook, nooit weer deze 
massamoord in welke vorm ook want je gaat ook geen leven op deze aarde zetten en daarna ze 
meteen weer afschieten, dat is ronduit sadistisch te noemen.  

En onthoud dierenactivisten en liefhebbers zullen niet gauw opgeven. Wij stoppen pas als de levens 
van alle dieren tellen en men op een verantwoordelijke manier ermee omgaat. Tot die tijd zullen wij 
doorgaan!! 

 

 


